

NX65



Breaking through limitations and defining a new era with an overwhelming and exceptional presence lies at the core of the design philosophy. Inspired by an armored knight charging fearlessly across the vast ocean, wielding a sharpened and luminous sword, the concept embodies an unyielding pursuit of new horizons — driven by a spirit forged through ambition, aggression, and unwavering faith.

突破既有框架，並以壓倒性且卓越非凡的個性開創全新時代，正是此設計理念的核心。靈感源自一位身披鎧甲的戰士，手持銳利而閃耀的長劍，無畏地奔馳於浩瀚海洋之上；懷抱由野心、進取精神與堅定信念所構築的意志，執意追尋嶄新的地平線。



To embody outstanding wave-cutting performance and reflect the inherently dynamic character of a surf-inspired hull, the design is centered around a vertical bow and large-scale blade-like side glazing, creating a distinctive profile that conveys both power and speed. Crisp lines extending aft from the bow evoke the image of a blade slicing through the sea, expressing a sense of latent energy and tension even at rest.

While emphasizing sporting performance, equal importance is placed on the onboard spatial experience. Expansive glass surfaces integrated into the upper-side structure maximize natural light and panoramic ocean views, creating a seamless sense of openness and visual continuity. The result is an immersive living environment that strengthens the connection between passengers and the surrounding seascape throughout every voyage.

Extending rearward from the A-pillar, the side canopy is sculpted with precisely defined faceted surfaces, generating a bold and commanding presence. The interplay of light and shadow across these planes enhances the yacht's three-dimensional form while reinforcing its contemporary aesthetic. The overall side profile converges forward in a purposeful, forward-leaning stance, expressing a poised athleticism and embodying the brand's spirit of pushing boundaries and exploring new horizons.

為體現馭浪疾行的卓越性能，並呼應滑浪型船體與生俱來的動感基因，整體設計以垂直船艏搭配大尺度刀鋒式側窗為核心特徵，塑造出兼具力量與速度感的鮮明輪廓。自船艏向後延展的俐落線條，猶如利刃劃開海面，在靜止之間亦能感受到蓄勢待發的動能與張力。

在追求運動性能的同時，空間體驗亦被賦予同等重要的地位。大面積玻璃帷幕貫穿上層側面結構，將自然光線與海景最大化引入室內，創造無界延伸的視覺感受與開闊尺度，使每一次航行皆能沉浸於與海洋相融的生活場景之中。

自A柱向後延伸的側簷以精準雕塑的切面語彙刻劃出強而有力的量體，光影得以在切面的變化中強化船體的立體感與現代感。整體側身輪廓以前傾姿態向船艏匯聚，不僅展現蓄勢待發的運動美學，更象徵持續突破界限、勇於探索未知海域的品牌精神。

Overview

Builder 船廠	Custom
Model 船型	NX65
Configuration 類型	Motor Yacht
Built/Refit 新建&整新	New Build

Dimension & Volumes

Length 全長	19.9m
Beam 全寬	5.0m
Draft 吃水深	1.7m
Displacement 排水量	-
Air Draft 水線上高度	-

Accommodation

Cabins 艙間	4
Berths 鋪位數	8

Machinery & Performance

Max Speed 極速	-
Cruising Speed 巡航速度	-
Engines 引擎	1000hp*2
Propulsion 推進	Inboard Drive

Design & Construction

Exterior Design 外觀設計	Molrev
Interior Design 室內設計	Custom
Navel Architecture 造船工程	Molrev
Construction 建造方式	Composite
Hull Material 船殼材質	Composite

Class & Flag

Lying 位置	Taiwan
----------	--------



-Disclaimer

The Company provides the details of this vessel in good faith. However, the Company does not guarantee or warrant the accuracy of the information provided, nor the condition of the vessel. Prospective buyers are advised to appoint their own agents, surveyors, or other qualified professionals to verify any details they consider important. This vessel is offered subject to prior sale, price change, or withdrawal from the market without prior notice.

免責聲明

本公司係基於誠信原則提供本船艇之資料，但不保證相關資訊之完整性、準確性，亦不對船艇現況作任何明示或默示之擔保。買方應自行或委託其代理人、驗船師及相關專業人士，對其認為重要之項目進行查驗與確認。本船艇之銷售可能因已售出、價格調整或賣方決定而隨時撤回，恕不另行通知。